

- J. Paquin, cad. No 3,912, subd. 283, superficie 2,998 pieds;
 J. Paquin, cad. 3,912, subd. 289, superficie 2,984 pieds, prix
 demande \$22,750, terrain;
 J. Paquin, cad. 3,912, subd. 290, superficie 2,997 pieds, prix
 demandé \$2,800, bâtisses;
 J. Paquin, cad. 3,912, subd. 291, superficie 2,991 pieds.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
 Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 2 juillet 1914, a.m.

Son Honneur le Maire, Président. Tous présents.

1.—(21255) Soumise une communication de M. l'Architecte D. J. Spence, recommandant la remise du dépôt fait par l'entrepreneur de la caserne de pompiers No 3.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De référer au Chef du Département des Incendies, et à l'Architecte et Surintendant des Bâtisses pour rapport.

2.—Soumise une communication de Son Honneur le Maire, recommandant: (a) de donner instructions aux différents chefs de départements de soumettre leurs estimés, dans une forme aussi détaillée que possible, avant le 1er novembre prochain; (b) de donner ordre à l'Ingénieur en Chef de soumettre, avant le 1er novembre prochain, au Bureau des Commissaires, le programme des travaux publics à exécuter durant l'année 1915.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: Conformément audit rapport.

3.—Soumise une communication de Son Honneur le Maire, recommandant que des ordres sévères soient donnés, pour qu'à l'avenir les chefs de départements ne se servent de leurs automobiles que strictement pour les besoins de leur service et non pour des fins personnelles.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: Conformément audit rapport.

4.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: Que les minutes soient amendées en substituant, dans la résolution No 20900, page 575, après le nom de M. R. Marchand, le mot "Assistant", au mot "Conjoint", et qu'ainsi amendées, les minutes soient approuvées.

5.—Soumis des mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant de \$23,354.48, suivant liste certifiée.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

6.—M. J. M. Fortier et Mlle Anctil, se présentent devant le Bureau et demandant une subvention de \$1,000 pour l'Ecole Ménagère.

Sous considération.

7.—Soumise une communication de M. Maurice Dugas, avocat, concernant la réclamation de MM. André Paquet, père et fils.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport.

8.—Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, recommandant de faire voter un crédit de \$21,500 pour l'exécution de certains travaux et l'achat d'ameublement, pour le Laboratoire Municipal.

- J. Paquin, Cad. No. 3912, subd. No. 283, area 2998 feet;
 J. Paquin, Cad. No. 3912, subd. No. 289, area 2984 feet,
 price asked for land \$22,750;
 J. Paquin, Cad. No. 3912, subd. No. 290, area 2997 feet,
 price asked for bliding, \$2,800;
 J. Paquin, Cad. No. 3912, subd. No. 291, area 2991 feet.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
 Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 2nd July 1914, a.m.

Present: His Worship the Mayor, in the chair, and all the members of the Board.

1.—(21255) Submitted a communication from Mr. D. J. Spence, architect, recommending the refund of the deposit made by the contractor of No. 3 Fire Station.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That the same be referred to the Fire Department and to the Architect and Superintendent of Buildings for a report.

2.—Submitted a communication from His Worship the Mayor, recommending: (a) That instructions be given to the different heads of departments to submit their estimates, in as detailed a form as possible; (b) That the Chief Engineer be ordered to submit, before the 1st November next, to the Board of Commissioners, the program of public works to be executed during the year 1915.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: As per said report.

3.—Submitted a communication from His Worship the Mayor, recommending that strict orders be given to the heads of departments to use hereafter their automobiles exclusively for the requirements of their service and not for personal purposes.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: As per said report.

4.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the minutes be amended by substituting in the resolution No. 20900, page 575, after the name of Mr. R. Marchand, the word "Assistant" for the word "Joint", and that, so amended, the minutes be confirmed.

5.—Submitted warrants verified by the City Comptrol—"Joint", and that, so amended, the minutes be confirmed. list.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: To authorize the payment thereof.

6.—Mr. J. M. Fortier and Miss Anctil appeared before the Board and asked for a grant of \$1,000 for "l'Ecole Ménagère".

Consideration deferred.

7.—Submitted a communication from Mr. Maurice Dugas, advocate, concerning a claim of Messrs. André Paquette (father and son).

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department for a report.

8.—Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings, recommending that an appropriation of \$21,500 be voted for the execution of certain works and the purchase of furniture for the Municipal Laboratory.